
Shromáždění členů spolku Unijazzu  

18. června 2022, Čítárna Unijazz, Husitská 22, Praha 3 
 

 
Zápis: 
Přítomni: viz prezenční listina (uložena k nahlédnutí v sídle spolku) 
Za výbor omluveni: Milan Jakeš Kárník, Dagmar Šwarzová, Petr Knapp, za revizní komisi omluveni Jan Lamser, 
Adéla Vojáčková 
 
Program 
1. Projednání výroční zprávy za rok 2021 včetně hospodaření 
2. Zpráva, případně návrhy a opatření revizní komise 
3. Schválení výroční zprávy za rok 2021 včetně hospodaření 
4. Volba výboru a revizní komise na další období 
5. Členské příspěvky na rok 2023 
6. Změna stanov – sídlo spolku 
7. Informace o dosavadním průběhu roku 2022, výhled a informace o přípravě a stavu  

jednotlivých projektů 
8. Případné podněty členů a diskuse k dalším tématům 

 
Shromáždění schvaluje  
Program shromáždění 
Hlasování 
pro: všichni přítomní 
proti: 0 
zdržel se: 0 
 
1. Projednání výroční zprávy za rok 2021 
Předsedkyně Dana Makovská předložila a okomentovala výroční zprávu. Přítomní členové ocenili týmy 
jednotlivých aktivit, jak zvládly obtížnou situaci v době pandemie. 
 
2. Zpráva, případně návrhy a opatření revizní komise 
Ludmila Knappová informovala o aktivitách RK během roku. Komise byla průběžně v kontaktu a sledovala aktivity. 
Rezervy vidí v Kaštanu, a apeluje na nastavení pravidel, obzvlášť poté, co se vedení Unijazzu odstěhuje opět do 
Čítárny. Komise poskytovala na vyžádání konzultace a podporu předsedkyni Daně Makovské. Za problematické 
komise považuje dlouhodobé finanční podhodnocení kmenových zaměstnanců spolku, jinak komise hodnotí rok 
2021 s ohledem na komplikované podmínky jako úspěšný. 
 
3. Schválení výroční zprávy za rok 2021 včetně hospodaření  
Shromáždění schvaluje Výroční zprávu spolku Unijazz za rok 2021 včetně hospodaření. 
Hlasování 
pro: všichni přítomní 
proti: 0 
zdržel se: 0 
Do 30. 6. bude zpráva odeslána na Ministerstvo kultury ČR, Magistrát hl. m. Prahy, SFK a zveřejněna na 
webových stránkách spolku. 
 
4. Volba výboru a revizní komise na další období 
Členové navrhují, aby výbor i revizní komise pracovaly v dalším období ve stávajícím složení. 
Výbor: Dana Makovská, Dagmar Šwarzová, Jana Hlédiková, Jana Niedermayerová, Petr Knapp, Milan Jakeš 
Kárník a Igor Láník 
Revizní komise: Jan Lamser, Ludmila Knappová a Adéla Vojáčková 
Hlasování 
pro: všichni ostatní 
proti: 1 
zdržel se: 0 
 
5. Členské příspěvky na rok 2023 
Členové navrhují minimální výši členského příspěvku v roce 2023 1.200 Kč / student 900 Kč s elektronickým UNI, 
nebo 1.500 Kč / student 1.200 Kč s tištěným UNI, s možností rozdělení do dvou pololetních splátek. 
Hlasování 
pro: všichni ostatní 
proti: 0 
zdržel se: 1 
 
 



6. Změna Stanov – sídlo spolku 
Předložila: Jana Hlédiková, jedná se o změnu adresy sídla spolku v bodě I. v ods. 2 na Husitská 42/22, 130 00 Praha 3 

Shromáždění schvaluje  

upravené Stanovy, jejichž plné znění je uvedeno v příloze č. 1 zápisu  

Hlasování 
pro: všichni přítomní 
proti: 0 
zdržel se: 0 
 

7. Informace o dosavadním průběhu roku 2022, výhled a informace o přípravě a stavu jednotlivých projektů 
Kaštan (informovala Dana Makovská) 
- v roce 2022 je kaštan v provozu v běžném režimu od ledna, v létě bude pokračovat busking stage v zahradní 

restauraci, v září proběhne další ročník akce UNIfest, na prosinec připravujeme adventní pořady. Struktura 
běžného programu se nemění. 

- návštěvnost pořadů se zatím v průměru nedostala na úroveň před pandemií, ale o účinkování je velký zájem, 
intenzivně se věnujeme propagaci jednotlivých pořadů. 

- provoz baru u sálu i zahradní restaurace převzal letos Jakub Rokos. 
- smlouva na provozování Kaštanu s MČ Praha 6 byla prodloužena dodatkem na konci roku 2021 

 
Boskovice (informovala Jana Černá Hlédiková) 
- Připravujeme 30. ročník festivalu v obvyklém termínu i rozsahu 
- Výročí festivalu se věnujeme speciálními podcasty (7 vydání), výběrem videozáznamů z archivů, který bude 

ke zhlédnutí na festivalu a připravujeme speciální výtvarnou instalaci, do které zapojíme návštěvníky 
 
Čítárna (informovaly Anna Kotvalová, dramaturgie, a Kateřina Pencová) 
- Na jaře pracovala Čítárna stále v režimu projektu Čítárna na cestách 
- Po kolaudaci na konci května došlo ke stěhování a vybavení Čítárny a dnes 18. 6. tedy otevíráme pro 

veřejnost 
- Během letních měsíců začnou probíhat programy pod vedením dramaturga Jakuba Fráni ve zkušebním 

provozu a od září už opět v pevném režimu, který vychází ze zkušeností původní Čítárny 
- Během letních měsíců také dovybavíme prostor (např. závěsný systém, převoz archivu z externího skladu) 

a doladíme provoz baru 
 
UNI (informovala Jana Černá Hlédiková) 
- Letos už máme za sebou několik velkých témat – 100. výročí narození skladatele Zdeňka Lišky, 

monotematické číslo s autorskou obálkou k výročí Charlese Minguse, 30. výročí festivalu Boskovice, aktuálně 
připravujeme obsáhlejší materiál k festivalu Colours od Ostrava… 

- v květnu jsme na webu časopisu zprovoznili e-shop 
- 3. 9. proběhne další ročník festivalu UNIfest, který se v Kaštanu na třech scénách opět bude věnovat hudbě, 

o které v UNI píšeme 
 
Alternativa (informovala Jana Černá Hlédiková) 
- Připravujeme 30. ročník festivalu, který připomeneme multimediální výstavou vycházející mj. z archivních 

materiálů 
- novinkou je snaha o zaměření se na nejmladší publikum, letos připravujeme první workshopy a kulaté stoly, 

kde chceme zejména získat informace o tom, co dnešní teenagery zajímá a jakým způsobem by se 
v budoucnu do festivalu mohli/chtěli zapojit 

 
Pobočný spolek (informovala Igor Lánik) 
-       výbor spolku je volen na 12 měsíců 
-      v roce 2022 spolek zaměstnal provozního 
-       koná se cca 15 akcí měsíčně, v budoucnu zvažují členové samostatný provoz kavárny, která je aktuálně                        

v pronájmu.  
 
 

8. Podněty členů a diskuse k dalším tématům 
Diskuse k probíraným tématům proběhla průběžně. 
Další: Dana Makovská zmínila potřebu zlepšit práci s členskou základnou, resp. se členskými výhodami. 

. 
 
V Praze dne 18. června 2022 
 
Zapsala a za správnost odpovídá: Jana Niedermayerová 
 
 
Ověřila: Dana Makovská 


